



## Pangutana ? > tubag !

Gipangutana=Gitubag ang pangutana

pinaagi sa Balaod Maghahatag Manifest

Welcome to the Wonderful World of Questions & Answers

### Ang tanan nga mga Solusyon dili ganansya ug dili bayolente!

Ang pagpangutana ug pagkuha og mga tubag kabahin sa paghimog desisyon sa tawo. Ayaw pagtag-an, pag-assume o paglaum. Pangutana, pagkuha og mga tubag, pagsala ug pag-access sa tubag(mga). ?a ?a mosangpot sa mga ideya. Ang mga ideya mao ang nakapahimo sa tawo nga bantugan!

Gipangutana? Mga resulta sa pangutana mitubag bahin sa CG 'Pagkat-on ug Pagtudlo'. Ang pagpangutana ug pagkuha og mga tubag kabahin sa pagkat-on. Ang paghatag ug mapuslanong mga tubag maoy pagtudlo.

Ang pangutana ug pagkuha mga tubag bahin sa CG 'Pangita, Pag-angkon ug Pag-aplay sa Kahibalo'(Mga linukot nga basahon 1,2). Pangutana(pangita), pagkuha og mga tubag(ganansya), paghatag ug mga tubag(aplay). Ang pagpreserbar sa mga tubag mao ang CG 'Pagpadayon sa kahibalo'.



### Unsaon pagpangutana?

giporma ang usa ka pangutana(importante, para makadawat ug mapuslanong tubag) kinsay pangutan-on, pangitag kuwalipikadong tinubdan(daghang mga tinubdan mahimong gikinahanglan) salamat sa tinubdan sa tubag(maayong sosyal nga kahanas)

makabaton ug madawat nga tubag(usahay walay madawat nga tubag) pagsulat o audio, biswal nga rekord tubag(s) (kinahanglan nga likayan ang pagkawala sa datos) gamita ang imong nakat-onan(itudlo tubag)

pagpraktis sa kahibalo pagpadayon ipasa kini(panulundon sa kahibalo)

### Unsay pangutana ?

Ang tanan(intelihente, maayong sosyal nga kahanas)

### Nganong mangutana?

Ua ka panginahanglan(kuryusidad, kinahanglan mahibal-an, panag-istoryahanay)mitungha aron mangutana

### Kanus-a mangutana?

Karon(intelihente, maayong sosyal nga kahanas)



## Pangutana Pag-ampo

1 Dios naghulat nga makadungog gikan kanimo !

Mahal 1 Dios, Magbubuhat sa labing matahum nga Uniberso Gipaningkamutan ko nga pangutan-on ang tanan nga kinahanglan pangutan-on Tingali kinahanglan nako Tabang, Giya pagpangita sa tubag Awhagon nako ang uban sa pagpangutana, pagpangita og mga tubag Salamat sa mga pangutana ug tubag Ang imong labing mapaubsanon nga matinud-anon nga tigbantay nga magbalantay (1st ngalan) Alang sa Himaya sa 1 Dios ug ang Kaayohan sa Katawhan



Ang pag-ampo gigamit sa matag higayon nga nangita ka usa ka tubag sa usa ka hinungdanon nga pangutana!



**Nag-ampo** aktibong bahin sa pagsimba sa 1 Dios. 1 Dios naghulat nga makadungog gikan kanimo! Ayaw siya pasagdi!

Pagsimba 1 Dios naglakip sa pag-ampo. Ang pag-ampo mao ang pinakamaayong paagi sa pagpabiling makontak 1 Dios. Kung maminaw ang no 1! Sa dihang wala nay pag-asa! Ampo! 1 Dios naminaw.

Ang pag-ampo mahimong buhaton nga mag-inusara bisan kanus-a bisan asa. Ang pag-ampo nga nag-inusara sa usa ka hilom nga pribadong lugar labing maayo. Ang pag-ampo uban sa uban mao ang pag-ampo sa komunidad. Buhata kini sa CG sa usa ka CG Gathering sa Fun Day.

Ang pag-ampo nga nag-inusara mahimo nimong gamiton ang mga pag-ampo nga Naghatag sa Balaod Manifest o usa ka personal. Ayaw pagpugong, ipakita ang imong emosyon, pagbati, hunahuna. Mahimong tukma, pangutana, salamat. Ayaw pag-akusar, pagbiaybiay, pagpangayo, paghulga. Pagsalig 1 Dios.

# AS it is WRITTEN It Shall BE



1 GOD      1 FAITH      1 Church

Universe  
Custodian  
Guardians

Law-Giver Manifest